

到英國感受愛情去！ Go and visit Britain to feel love!

劍橋公爵伉儷(威廉王子與凱特王妃)四月迎來第三個寶寶，哈里王子與梅根·馬克爾五月大婚，現在就去以下四個英國的地方走走，感受一下那裡的愛情吧。

聖安德魯斯，蘇格蘭

聖安德魯斯大學坐落於一個名為法夫(Fife)的古雅濱海小鎮，威廉王子與凱特的愛情故事就在這裡萌芽：2001年，威廉進入大學修習藝術史(後改為地理學)，遇到了主修同一專業的凱特。

大學附近有一座聖安德魯斯大教堂 ①，旁邊佇立著聖魯斯塔，攀上156級臺階便可到達塔頂，整個法夫的美景盡收眼底。

倫敦，英格蘭

2017年，劍橋公爵伉儷帶著兩個孩子一起搬進肯辛頓宮 ②，而新婚的哈里王子與梅根王妃也住在宮內。遊客可以參觀宮殿的開放區域，包括國王和王后的奢華套房。

在計劃行程時，不妨考慮到位於倫敦西部切爾西的高檔餐廳藍鳥 ③ 享用美酒嘉肴，或者前往倫敦東部克勒肯維爾



Fife is where the story of William and Kate began: William arrived in 2001 to study art history (he eventually switched to geography), where he met Kate who was studying the same course.

Nearby, climb the 156 steps to the top of St Rule's Tower at St Andrew's Cathedral ① for panoramic views across Fife.

(Clerkenwell)的黑暗餐廳(Dans Le Noir?)

④，來一次不同尋常的用餐體驗。據報導，威廉王子與凱特在婚前曾到此約會進餐。

With the third child of the Duke and Duchess of Cambridge (Prince William and Princess Kate) newly born in April and the nuptials of Prince Harry and Meghan Markle in May, it is time to visit the following four places in Great Britain to feel the love there.

St Andrews, Scotland

The University of St Andrews in the quaint coastal town of St Andrews in

London, England

In 2017, Prince William and Princess Kate and their two children moved into Kensington Palace ②, also the home of newly-married Prince Harry and Princess Meghan. Visitors can tour public areas of the palace, including the lavish King and Queen's state apartments.

To plan your own trip, consider dinner and drinks at the west London institution that is Bluebird Chelsea ③ or the unusual dine-in-the-dark Dans Le Noir? ④ in Clerkenwell, east London, where William and Kate are reported to have enjoyed pre-wedding dates.

